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Emne: Att. SUU og MOF PFAS sagen 
 

til Miljø-, Natur-, Fødevare styrelserne samt Styrelsen for Patientsikkerhed, Danske Regioner, 

Kommunernes Landsforening, Folketingets Miljø - og Sundhedsudvalg  

 

Jeg er pensioneret overlæge i miljø- og arbejdsmedicin efter 25 år som cheflæge for 

Arbejdsmedicin, Universitetsklinik, Regionshospitalet Gødstrup. Jeg har over et langt arbejdsliv 

været involveret i en stribe miljø- og kemikalieforureningssager, herunder nogle hvor sagen er løbet 

af sporet og bekymring og uro har bredt sig i befolkningen. Således også i PFAS sagen hvor 

misinformation og endnu mere udtalt, mangel på information fra de mange myndighder der er 

involveret i sagen, synes at være status. Det er baggrunden for jeg har udarbejdet vedhæftede notat 

om risikovurdering og risikohåndtering i PFAS sagen. 

 

 

 

 

venlig hilsen  

 

Kurt Rasmussen 

speciallæge i arbejdsmedicin, ph.d 

 

Offentligt
SUU Alm.del - Bilag 37
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